

Our ref: REF: KIPCO/TM564/21 dated August 04, 2021

Boursa Kuwait Company
State of Kuwait

السادة / شركة بورصة الكويت
المحترمين
دولة الكويت

Subject: Results of the Meeting of the Board of
Directors of Kuwait Projects Company (Holding)
K.S.C.P.

الموضوع: الإفصاح عن نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة مشاريع
الكويت (القايزة) ش.م.ك.ع

With reference to the above subject, and the requirements of module ten (Disclosure and Transparency) of the executive regulation of Law No. 7 of 2010, on the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity and their amendments, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنه.

تود شركة مشاريع الكويت (القايزة) ش.م.ك.ع إفادتكم بأن مجلس إدارة الشركة عقد اجتماعه يوم الأربعاء الموافق 2021/08/04 في تمام الساعة 01:00 ظهراً، ووافق على زيادة رأس مال الشركة المصدر والمدفوع.

Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. would like to inform you that the Board of Directors of the Company convened its meeting on Wednesday 4 August 2021 at 1:00 pm and approved the increase of the issued and paid-up share capital of the Company.

مرفق نموذج الملحق رقم (11) الخاص بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

و تفضلوا بقبول فائق التحية و الاحترام ،،،،

Attached is addendum (11) for the disclosure of material information.

Sincerely,

Faisal Hamad Al Ayyar
Vice Chairman (Executive)


كيبكو
KIPCO
شركة مشاريع الكويت (القايزة)
Kuwait Projects Company (Holding)

مكا

فيصل حمد العيار

نائب رئيس مجلس الإدارة (التنفيذي)

Date	4 أغسطس 2021	التاريخ
Name of the Listed Company	شركة مشاريع الكويت (القبضة) ش.م.ك.ع	اسم الشركة المدرجة
<p>Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. would like to inform you that the Board of Directors of the Company convened its meeting on Wednesday 4 August 2021 at 1:00 pm and passed, the resolutions as follow:</p> <p>1. Approved the increase of the Company's issued and paid up share capital in cash from KWD 200,000,000 to KWD 264,000,000 equivalent to an increase of 32% of the current issued and paid up share capital through issuance and allocation of 640,000,000 ordinary shares, with offer price of 125 Kuwaiti Fils per share (including the nominal value of 100 Kuwaiti Fils per share and the issuance premium of 25 Kuwaiti Fils) with the objective to fund the general corporate purposes of the Company. This resolution shall be subject to the regulatory authorities' approval.</p> <p>2. The approval of the Board of Directors to issue the increase shares covered the approval of the pre-emption rights attached to the increase shares inclusive of the rights of the pre-emption right holder to dispose of the pre-emption rights during the period from the opening of the subscription period until at least five (5) business days prior to the date of closing of the subscription period in accordance with the Capital Markets Authority regulations, Boursa Kuwait rules and the Kuwait Clearing Company rules like the trading in part or all of the pre-emption rights or to waive it in part or in full to any other shareholder or others without consideration. In any event, a holder of a pre-emption right who elects to dispose of the pre-emption rights may not subscribe in the rights and any subscription in the disposed rights will be deemed void and the transferee of the pre-emption rights may exercise the right to subscribe in the shares associated to the pre-emption rights or to dispose of it according to the applicable rules. The approval of the prospectus relating to the increase shares is deemed an approval for the listing of the pre-emption rights and its trading during the subscription period of the increase shares and the listing shall be cancelled when the Company announces the results of the subscription in the increase shares. The Board of Directors shall announce the trading timeline of the pre-emption rights when the prospectus for the increase shares is approved by the Capital Markets Authority.</p>	<p>تود شركة مشاريع الكويت (القبضة) ش.م.ك.ع إفادتك بأن مجلس إدارة الشركة قد انعقد يوم الأربعاء الموافق 2021/08/04 في تمام الساعة الواحدة ظهراً حيث وافق المجلس على القرارات التالية:</p> <p>1. الموافقة على زيادة رأس مال الشركة المصدر والمدفوع من 200,000,000 د.ك إلى 264,000,000 د.ك زيادة نقدية بما يعادل نسبة زيادة قدرها 32% من رأس المال المصدر والمدفوع الحالي وذلك من خلال إصدار وتخصيص 640,000,000 سهماً عادياً بسعر طرح 125 فلس كويتي للسهم الواحد (شاملاً 100 فلس كويتي القيمة الإسمية للسهم مضافاً لها 25 فلس كويتي علاوة إصدار) وذلك بغرض تسهيل تمويل الأغراض العامة للشركة. ويخضع قرار مجلس الإدارة لموافقة الجهات الرقابية المختصة.</p> <p>2. الموافقة على إصدار أسهم الزيادة اعتماد حقوق الأولوية المتعلقة بهذه الأسهم شاملة قيام صاحب حق الأولوية بالتصرف فيها خلال الفترة من تاريخ فتح باب الاكتتاب وحتى قبل فضل باب الاكتتاب بخمسة أيام عمل على الأقل وفقاً للوائح هيئة أسواق المال ولقواعد بورصة الكويت ووكالة المقاصة بهذا الشأن كالتداول على كل أو جزء من حقوق الأولوية أو التنازل عن كل أو جزء من حقوق الأولوية لمساهم آخر أو للعبر بدون مقابل. وفي جميع الأحوال لا يحق لمن تصرف بحقوق الأولوية على النحو السابق أن يكتتب في هذه الحقوق ويعتبر اكتتابه في هذه الحقوق المتنازل عنها باطلاً إلا أنه يكون لمن ألت إليه هذه الحقوق أن يكتتب في الأسهم المقررة لهذه الحقوق كما يحق له التصرف بها على النحو المقرر في القواعد المعمول بها. وستشكل موافقة هيئة أسواق المال على نشرة الاكتتاب الخاصة بالزيادة موافقة على إدراج وتداول حقوق الأولوية خلال فترة الاكتتاب في أسهم الزيادة ويتم إلغاء الإدراج عند إفصاح الشركة عن نتائج الاكتتاب في زيادة رأس المال وسيقوم مجلس الإدارة بالإعلان عن الجدول الزمني لتداول حقوق الأولوية عند الموافقة على نشرة الاكتتاب الخاصة بالزيادة من هيئة أسواق المال.</p>	<p>المعلومة الجوهرية</p> <p>Material Information</p>
<p>There is no impact of the material information on the company's financial position</p>	<p>لا يوجد أثر للمعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة</p>	<p>أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة</p> <p>Impact of the material information on the company's financial position</p>


Faisal Hamad Al Ayyar
Vice Chairman (Executive


KIPCO
شركة مشاريع الكويت (القبضة)
Kuwait Projects Company (Holding)

فيصل حمد العيار
نائب رئيس مجلس الإدارة (التنفيذي)

